
Referat fra Administrationsgruppemøde den 27. september 2023 

Til stede: HHB, TV, DKC, LH, BBS 

Opfølgning referat fra sidst 
 

 

Skal der sættes ind i brev til privat 
tandlæge, at de skal meddele os, 
hvis den unge skifter tandlæge? 
 

Ja. BBS og LH ser på det. 

Skal der ændres i brevet til 0-15 
årige som vælger privat tandlæge 
mht. evt. egenbetaling 
 

Nej. Det har ikke været aktuelt, så vi gør ikke noget nu. 

Personfølsomme oplysninger Vi er i tvivl om det, som vi tidligere har udleveret med rød, gul og grønne 
smileyer stadig gælder.  HHB forhører sig hos GPDR-obersten i kommunen. 
 

Arbejdsopgaver – hvordan ser det 
ud? 
 

DKC: synes det passer godt med de opgaver hun har lige nu. 
Må også gerne tjekke op på behovene på TB. 
 
TV: det administrative for VT fylder en del efterhånden. B.la. kan TV ikke 
hver dag tjekke i Nexus, det er en opgave VT selv må klare. 
KA i VT skal oprettes til at tilgå specialtandplejens mail, så det ikke kun er TV 
som tager sig af den. Den skal også tjekkes løbende i løbet af dagen. 
Der kan være arbejdsgange som kan forenkles, det ser TV på sammen med 
VT. 
 
HHB: Har mange opgaver udenfor administrationen, og der er sådan der er 
���� 
 
BBS: Er spændt på hvor meget det kommer til at fylde med regninger for de 
16-21 årige, når der kommer referencepriser. 
 
Husk at man godt må melde sig ud af telefonkøen, hvis der er brug for ikke 
at blive forstyrret. Bare lige info til hinanden, at man gør det. 
LH giver også grønt lys for at må indføre tlf. tid igen, hvis det bliver 
nødvendigt. 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

Eventuelt 
 

 

Næste møde: 27. oktober 2023 
 
Husk punkter til dagsorden 

 

For referatet BBS 
 


